
ALINGSÅS MANSKÖR
                      PROTOKOLL FÖRT VID STYRELSEMÖTE NR 10 ÅR 2024

Tid och plats 2024-11-27 Studiefrämjandets lokaler.

Närvarande: Benny Brockmark Ordförande 
                                 Bo Norling Vice ordförande 
                                 Jan Arhusiander        Sekretare
                                  Tommy Blom             Vice Sekreterare

Olof Björkman Kassör
                                  Håkan Olsson           ledamot
                                  L-P Forsberg             ledamot
                                  Martina Gidstedt       Dirigent
                                  Berndt Hägerhed
                                  Rolf Carlsson 

§ 1 Mötet öppnas
Ordföranden hälsade alla välkomna till kvällens möte.

§ 2 Föregående mötesprotokoll
Föregående mötesprotokoll justerades och lades till handlingarna. 

§ 3 Genrep och Julkonsert
Martina går igenom plats och tid för genrep och konsert. Det pågår andra aktiviteter i 
kyrkans salar under körens önskade tider, så kören får anpassa sig efter det. Allt är nu 
förberett och klart. Kyrkan har fått manus för programblad och har lovat att trycka ett 
sådant. Pelle Hell har skapat en digital affisch för oss att använda i marknadsföringen.

§ 4 Lokalinfo och stöd från studieförbund
Med anledning av att vi inte kan vara i våra nuvarande lokaler, så har representanter från 
AMK besökt och fått information av två studieförbund, Vuxenskolan och Studiefrämjandet. 
Det för att höra hur ett fortsatt stöd för kören kan se ut. Studiefrämjandet har hört sig för 
angående lokal och kontaktat kommunen och hittat en möjlighet i Östlyckeskolans 
musiksal. Hyran för den hamnar på 397:-/gång.
AMK har också själva hittat en möjlighet i Tempelriddarorderns lokal på Nygatan. Där 
skulle hyran bli 5000:-/kvartal. Ett förslag på hyreskontrakt är framtaget för den lokalen.
Bägge studieförbunden erbjöd jämbördiga ekonomiska stöd. En fördel för Vuxenskolan är 
att de fortfarande verkar lokalt i Alingsås.
Efter en diskussion om vilket studieförbund vi ska samarbeta med, beslöt styrelsen att 
bordlägga frågan tills vidare.



§ 5 Tömning av förråd
Styrelsen beslöt att en grupp körmedlemmar tömmer nuvarande förråd i Studiefrämjandets 
lokal den 9:e januari.

§ 6 Provsjungning i lokalerna
För att komma vidare i beslutsfattandet, beslöt styrelsen att kören skall kolla möjligheten 
att provsjunga i de bägge föreslagna lokalerna den 11/12.

§ 7 Musikprojektet 
L-P berättar att han arbetar på ett korrigerat manus med något mindre omfång. Berndt har 
en genomgång främst kring ekonomin. Han budgeterar utgifterna till ca 100 000:-, vilket 
skulle motsvara inkomsterna om vi säljer 2 x 200 biljetter à 250:-. Därutöver behöver AMK 
sponsring och annonsintäkter på programbladet. Styrelsen beslutade att uppmana 
körmedlemmarna att arbeta med sina respektive kontakter på företag att köpa 
annonsplats.

§ 9 Ekonomi
Kassören hade för närvarande inget att tillägga för dagen.

§ 9 Korrespondens
Inget utöver sedvanliga inbjudningar till körfestivaler har inkommit.

§ 10 Övriga frågor
Beslutade att första övningen för hela kören samt styrelsemöte sker den 15/1. Veckan 
innan, den 8/1, ligger ett övningstillfälle för dubbelkvartetten och solister i projektet. 
Årsmötet hålls den 29/1.

Jan Arhusiander
Sekreterare       Justeras:

       Benny Brockmark
 Ordförande


